
 

 

Vänsterpartiet Tyresö 

 

Särskilt yttrande (V), Kommunstyrelsen 7 juni 2022 

§ 102, Marköverlåtelse Amaryllisparken 

§ 103, Detaljplan Amaryllisparken 

§ 104, Investeringsansökan Amaryllisparken 

 

I början på 60-talet var Tyresö en av de få kommuner i Stockholmsregionen som 

inte satt ett lägsta inkomsttak för de som ville komma hit och bosätta sig. Det 

gjorde att kommunen fick en prägel av nybyggarkommun med cirka 33% av 

befolkningen under 16 år.  Att se en pensionär i Bollmora centrum tillhörde 

ovanligheterna, de flesta barnen hade mor- och farföräldrarna någon 

annanstans i Sverige. För att människor skulle ha någonstans att bo byggdes 

många hyresrätter vilket gjorde att Tyresö fick en särskild prägel där det fanns 

plats för alla oavsett inkomst. 

Tyresö kommun är en kommun med ökande befolkning, många vill bo kvar här 

och många vill flytta hit. Samtidigt är möjliga områden att bebygga i kommunen 

begränsade genom att Tyresö är en kommun med många naturreservat, 

grönområden, vatten och öar. 

Om vi vill att barnen till Tyresöbor som kanske också vuxit upp här ska få en 

möjlighet att kunna bo kvar i kommunen måste vi se till att de har någonstans att 

bo. Alternativet som kvarstår är då förtätning, d v s vi måste utnyttja de lediga 

ytor som finns på mark där det går att bygga och då bygga flerfamiljshus. 

Amaryllis är ett sådant område. De flerfamiljshus som planeras att byggas i 

Amaryllis kommer att vara både bostadsrätt och hyresrätt. 

Vänsterpartiet vill att Tyresö kommun ska behålla karaktären av att vara en 

kommun där det finns plats även för dem som inte har möjlighet att köpa sitt 

boende. Det är skälet till att vi ställt oss bakom beslutet att bebygga Amaryllis. 

Tyresö den 10 juni 2022 

Inger Gemicioglu, ledamot  Ulla Hoffmann, ersättare 


